

**HMCS WINDSOR****BADGE****Description**

Azure in base three barrulets wavy Argent thereon a pile Argent overlaid of another Sable overall a sea lion grasping a trident Or and gorged with a naval coronet also Or sails Argent.

Significance

The badge incorporates a "V" in reference to the Victoria class of submarines. The colours blue and black refer to the colour of water both above and below the surface. The lion supporter of the Arms of the City of Windsor, for which the vessel is named, has been given a fish's lower portions and a trident in reference to the vessel's offensive and defensive capability.

MOTTO

To be determined

NCSM WINDSOR**INSIGNE****Description**

D'azur, à une pile d'argent chargée d'une pile de sable, sa pointe brochant sur trois burèles ondées d'argent, à un lion marine d'or tenant un trident du même et colleté d'une couronne navale aussi d'or aux voiles d'argent.

Signification

L'insigne comporte un dessin en forme de « V », faisant référence à la catégorie des sous-marins Victoria. Les couleurs bleue et noire représentent celles de la surface et du dessous de l'eau. Le lion qui supporte les armoires de la Ville de Windsor, qui donne son nom au navire, a la partie inférieure du corps en forme de poisson et tient un trident, symbole de la capacité offensive et défensive du navire.

DEVISE

À déterminer

COLOURS

Gold and Blue

COULEURS

Or et bleu

BATTLE HONOURS

None

HONNEURS DE BATAILLE

Aucun

LINEAGE

First of Name

Submarine, Victoria Class.

Ex - HMS *Unicorn*.

Commissioned 29 September 2001.

LIGNÉE

Premier du nom

Sous-marin de classe Victoria.

Ex - HMS *Unicorn*.

Mis en service le 29 septembre 2001.
